

**Datum** Donderdag 20 november 2014

**Tijdstip** 18:00

**Locatie** D1.1

**Aanwezig** Marlies Aerts, Frank Bax, Gerry Benaets, Michelle Bervoets, Michiel Binnard, Ruben Degeling, Pieter-Jan Dirx, Dorien Eerdeken, Michael Hayen, Laurens Kempeneers, Jurn Krux, Arne Nys, Eline Ordies, Tobias Proost, Marion Wittenberg

**Verontschuldigd** Michiel Arnouts, Lucas Bellens, Nathalie Geraerts, Marnick Hermans (volmacht aan Dorien Eerdeken), Sofie Hoste, Pieter Huybrechts (volmacht aan Michael Hayen), Willemien Marnef, Alain Robert

**Verslagner** Eline Ordies

**Voorzitter** Dorien Eerdeken

## 1 Goedkeuringen en opvolging

### 1.1 Goedkeuring en opvolging verslag 4-11-2014

Het verslag wordt goedgekeurd.

Tobias zal nogmaals vragen of StuRa toegang kan krijgen tot de schermen op de KHLim.

De WG Onderwijs om een draaiboek voor de OMT-werving op te stellen zal binnenkort worden samengeroepen.

Eline roept deze tweede WG Onderwijs samen.

Michiel roept de verenigingsraad samen.

Er is een WG met betrekking tot de cultuursubsidies geweest. Hier werd voorgesteld om vaste bedragen te geven, daar de WG van mening is dat maximumbedragen niet werkbaar zijn. De subsidie moet volgens de WG afhankelijk zijn van waar het evenement georganiseerd wordt. Men stelt zich nog steeds de vraag of sport onder cultuur valt, hiervoor wacht Frank op antwoord van Barbara Swennen. Zolang de nieuwe richtlijn niet wordt goedgekeurd, geldt het oude.

De communicatie naar de studenten dat men automatisch lid van de PBL is moet nog gebeuren zodat studenten geen lidkaart gaan halen. Er wordt opgeworpen dat sommige studenten een openstaande boete hebben op hun oude PBL lidkaart, hoewel ze geen boeken meer in hun bezit hadden.

Frank vraagt na hoe het zit met de boete.

## 2 Terugkoppeling raden

---

### 2.1 Faculteitsraad BEW

Het ICT beleid werd uit de doeken gedaan. Ook werd medegedeeld dat de faculteit BEW er over nadent om extra bindende voorwaarden te koppelen aan de masterproef, daar veel studenten deze uitstellen. Verder werden ook de toekomstige verbouwingen van de Universiteit besproken.

### 2.2 Faculteitsraad GLW

Het rapport van de visitatie van Geneeskunde is binnen. Ze was zeer positief. Voor de opleiding Biomedische Wetenschappen is een verbeterplan opgesteld.

### 2.3 Faculteitsraad REC

Men zal een testsysteem uitwerken waarbij men lokalen gaat verbouwen met meerdere stopcontacten, aangezien er nu een gebrek aan is. Men zal dit evalueren. Ook vindt er een jobbeurs plaats, waar men de Limburgse studenten vooral wil aanmoedigen om buiten Limburg werk te zoeken. Over de academische kalenders werd nog niets concreet gezegd.

### 2.4 Faculteitsraad WET

Er was niemand van de faculteit aanwezig.

### 2.5 Faculteitsraad ARK

Er werd gevraagd of de OMT-voorzitter zelf wijzigingen kan aanbrengen aan de studentenafvaardiging binnen het OMT. Dit kan niet, de eindverantwoordelijkheid en bijgevolg ook beslissingsbevoegdheid ligt bij StuRa. Het is natuurlijk altijd mogelijk dat er adviserend overleg plaats vindt onder de verantwoordelijken, waarbij aan StuRa wordt duidelijk gemaakt waarom desbetreffende student ongeschikt is als studentenvertegenwoordiger.

### 2.6 VVS

Er volgt een kleine update.

Allereerst is VVS bezig rond kwaliteitszorg. Op Vlaams niveau is men van plan om de opleidingsvisitaties die normaal parallel zouden verlopen met de eerste ronde van de instellingsreview, op te schorten. Het gevolg hiervan is dat instellingen drie jaar zonder externe kwaliteitszorg met rechtsgevolgen zullen opereren.

Verder is er een voorstel over de rationalisering van het opleidingsaanbod. Rationalisering kan gebeuren door samenvoegen, namelijk interfacultair bepaalde opleidingsonderdelen samenvoegen. Verder kan rationalisering verwezenlijkt worden door samenwerking: opleidingen hoeven niet volledig aan de eigen instelling aangeboden worden. Daarnaast kan rationalisering gebeuren door afbouw: opleidingen moeten gekoppeld worden aan een sterke onderzoeksbasis en opleidingsonderdelen moeten een unieke bijdrage leveren en mogen niet aangeboden worden omdat de lesgever er gespecialiseerd in is.

Daarnaast wordt er heel wat gesproken over flexibilisering. Het probleem dat zich afspeelt is dat het systeem van flexibilisering juist gezorgd heeft voor een verlenging van de studieduur in plaats van een verkorting ervan.

De KU Leuven komt nu met een eigen regeling: studenten met een cumulatieve studie-efficiëntie van minder dan 30%, mogen niet meer starten in dezelfde opleiding. Vandaag is er een werkgroep van VVS waar al enkele knopen rond eventuele voorstellen van Vlaamse maatregelen zullen worden doorgehakt.

Als laatste ligt er een voorstel rond de niet-bindende toelatingsproeven op tafel. Minister van onderwijs Crevits stelt een proef in het vijfde jaar van het Secundair en een proef aan de start van het Hoger Onderwijs voor. Het probleem hiermee is dat het ondoenbaar is om een dergelijke test op te stellen. VVS heeft hierrond nog geen definitief standpunt.

## 3 *Studentenraad*

---

### 3.1 Agendapunten rectoraatsvergadering

De agendapunten voor de rectoraatsvergadering zijn tot dusver: internationalisering (meer bepaald de verwachtingen van studenten): studentenmobiliteit, reisbeurzen en andere mogelijke bestemmingen, de verhuis van de faculteit BEW, het pilootproject van de UHasselt met de PXL en enkele middelbare scholen, verdere toelichting omtrent de besparingen, uitleg en de gevolgen van het concrete Spartacusplan, een mogelijke prijsstijging van de campuskaart in lijn met het tarief van de Lijn, uitleg met betrekking tot de verbouwingen op de campus (meer bepaald het restaurant en de mogelijke verhuis van de bibliotheek van ARK), het voorstel om de fietsenstalling voor het personeel achter de F-blok open te stellen voor studenten, de concrete plannen voor een atletiekpiste rond de vijver, het standpunt van Natuurpunt en tenslotte of ze (vooral voor de faculteit IIW) een structurele oplossing zullen vinden voor het afhuren van de KHLim.

Michiel en Tobias geven aan dat zij tezamen het verslag van de rectoraatsvergadering zullen opmaken.

### 3.2 Voorzittersoverleg studentenraden KHLim-PXL-UHasselt

Men zou een WG willen oprichten rond het Spartacusplan en de gevolgen die het plan zou hebben voor de parking, daar de tramlijn dwars door de parking zou lopen. Geïnteresseerden zijn: Eline, Marlies, Frank, Dorien, Jurn, Arne en Tobias.

Verder werd aangehaald dat er weinig studeerplaatsen zijn in Hasselt.

Tenslotte werd onder de aandacht gebracht dat op de hogescholen er zich veel pestgevallen voortdoen. Er wordt nagevraagd of dit op de UHasselt ook zo'n groot probleem is. Men kan zich hiervoor wenden tot het sociaal secretariaat.

### 3.3 Instellingsreview: plan van aanpak

De instellingsreview bestaat uit drie ronden, waarvan de eerste nog geen rechtsgevolgen heeft. Deze is meer om te kijken hoever men als instelling al staat. De UHasselt moet daarvoor een kritische reflectie opstellen. Verder is de universiteit te rade gegaan bij die van Maastricht, aangezien daar de instellingsreview al gebeurd is. Deze stelde voor dat de UHasselt een externe audit kan laten doen. Dit is niet verplicht maar toont wel aan dat de instelling bereid is zich extern te laten controleren en kan problemen naar boven brengen die anders misschien niet zichtbaar zijn. Verder is men van plan een Business Intelligence systeem aan te kopen om analyses op de gegevens van de universiteit uit te voeren. De timing ziet er als volgt uit: de kritische

zelfreflectie moet in februari 2017 af zijn, het eerste bezoek van de visitatiecommissie zal plaatsvinden in maart 2017 en het tweede in april 2017.

### 3.4 Vormingsmoment in samenwerking met studentenraad PXL

Het vormingsmoment van de AUHL zal plaats vinden in de toekomst. Voorstellen mogen nog steeds worden doorgegeven.

10 december zal er een kennismaking met de studentenraad van de PXL plaatsvinden.

### 3.5 Extra inkleding StuRa-cel Hasselt

Er wordt beslist 2 vlaggen en 2 banners aan te kopen.

### 3.6 Kerstactie + Secret Santa

Alle geïnteresseerden voor de Secret Santa actie dienen hun namen door te geven aan Dorien. Deze actie behelst dat je voor een ander StuRa-lid van wie je de naam krijgt een cadeautje van minder dan vijf euro koopt.

Michael zal de organisatie van de kerstactie op zich nemen.

## 4 Onderwijs

---

### 4.1 OMT werving

Er wordt een korte stand van zaken gegeven: op dit ogenblik zijn 33 van de 78 plaatsen binnen de OMT's gevuld. Vooral IIW is problematisch, aangezien er voor iedere mogelijke afstudeerrichting een OMT bestaat. Dit probleem werd gesignaleerd.

De werkgroep om het draaiboek op te stellen zal in de nabije toekomst plaats vinden. Er zal een mail rond worden gestuurd met een doodle.

Concrete punten die men wil vastleggen zijn onder andere de rol van de faculteitscoördinatoren, het concreet verloop van de communicatie en de deadlines met betrekking tot het versturen van de mails en het werven zelf.

### 4.2 Academische kalenders

Het reeds opgestelde standpunt werd tijdens de OWR toegelicht. Er volgt een korte feedback over de OWR, waar uit blijkt dat dit punt nog niet werd behandeld. Dit zal volgende OWR terugkomen. Bij de faculteit REC zijn ze met de meeste punten akkoord.

### 4.3 Faciliteiten voor slechtzienden

Je kan reeds enkele faciliteiten aanvragen, maar faciliteiten voor slechtzienden zijn nog niet standaard.

Er waren geen leden met concrete bemerkingen of voorstellen. Er werd opnieuw benadrukt dat indien StuRa dit nodig acht, het mogelijk is dat hier faciliteiten voor worden uitgewerkt.

## 5 Student

---

### 5.1 Cultuursubsidies

De cultuursubsidie van de Commeatusquiz wordt teruggestuurd wegens onvolledigheid van de begroting. Dit vooral om consistent te blijven met de eerder gemaakte beslissingen van vorige AV omtrent de eerder teruggestuurde cultuursubsidies. Commeatus dient de precieze inhoud van de begroting te concretiseren.

### 5.2 Filmavond

Er zal een draaiboek opgemaakt worden om het soepele verloop van de filmavond in de toekomst te verzekeren.

Er zal bekeken worden of het mogelijk is, zeker gezien het grote succes van deze filmavond, een grotere zaal te huren en de prijs van de tickets te verhogen om de meerkost te drukken. In de toekomst moet bekeken worden of filmavonden enkel nog toegankelijk zijn voor UHasselt studenten.

## 6 Varia

---

### 6.1 Mededelingen

De international council heeft gevraagd achter een eigen budget.

### 6.2 Rondvraag

Er liggen veel bladeren op het wandelpad naar de grote parking en het fietspad richting Hasselt, wat het erg glad maakt.

De Engelse vertaling van de website wordt door xpaths gedaan. Verdere opmerkingen omtrent de site (zowel die van StuRa als die van de UH zelf) mogen steeds worden doorgegeven aan Dorien.

De lantaarnpalen op de grote parking werken niet.

Er wordt de vraag gesteld of StuRa niet kan reageren op de (nog steeds zeer actuele) facebookpagina '*je bent van de UH als*'. Er wordt gerepliceerd dat dit niet onze taak is, maar dat dit via de dienst Communicatie moet gaan.

Er wordt gevraagd of het mogelijk is dat men een mail krijgt vanaf het ogenblik dat de sportkaart beschikbaar is.

Er zal een FAQ komen voor de StuRa-website. Op e-com kunnen mogelijke voorstellen gezet worden.